
电动截止阀维修 
电动截止阀维修（Electric cut-off valve repair）或称电动截止门维修，江阴市欧雷斯阀门

设备检修有限公司，在电动截止阀修理方面积累了丰富的维修经验；配备了先进的在线截止

阀维修设备，可以对电厂的高压电动截止阀检修进行在线电动截止门检修。电动截止阀维修

和电动闸阀维修是同个类型的阀门维修，由电动执行机构维修和截止阀维修两部分组成。电

动截止阀维修的检修项目基本分为以下几个检修内容：电动执行器维修或称电动头维修、电

动截止阀阀杆检修、电动截止阀阀芯检修，电动截止阀阀座维修，电动截止阀链接机构检修，

电动截止阀中部密封检修，电动截止阀阀杆密封维修这几个部分。以下有 2 张新旧对比的电

动截止阀维修照片： 
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Electric cut-off valve repair 
 Electric power cut-off valve, said closing the door repair or maintenance, equipment 
maintenance Jiangyin Oulei Si Valve Co., Ltd., in the electric cut-off valve repair has accumulated 
rich experience in the maintenance; equipped with advanced on-line cut-off valve repair devices, 
you can High-voltage electric power plant on-line cut-off valve repair gate repair electric cut-off. 
Electric cut-off valve gate valve repair and electrical repair is a type of valve with repair, 
maintenance and the electric actuator closing the valve repair of two parts. Valve repair electrical 
maintenance repair project into the following basic elements: electric actuator, said power head 
maintenance or repair, electric valve stem repair, electric spool valve repair, electric cut-off valve 
seat repair, electric cut-off Links bodies valve repair, electric cut-off valve repair in central seal, 
electric cut-off valve stem seal repair these parts. Here are two contrasting old and new photos of 
electric cut-off valve repair: 


